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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1522 Sveriges vargstam

Sveriges riksdag har i ett riksdagsbeslut bestämt att den svenska vargstammen 
ska uppgå till 170 till 270 individer med god spridning i hela landet. Det finns 
365 vargar i landet, och 120 av dem finns i Gävleborgs län, där ökningen av 
varg varit störst i landet det senaste året. Det visar den senaste 
varginventeringen som gjorts av Naturvårdsverket i samarbete med 
länsstyrelserna i landet.

Det är naturligtvis närmast ett haveri när det befinner sig ca 120 individer i 
Gävleborg, vilket ställer till stora olägenheter för småföretagare, jägare och 
andra som är oroliga för att bli negativt påverkade av att det finns många vargar 
samlade på en begränsad geografisk yta. 

Jag vill därför fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att säkerställa att våra myndigheter 
följer riksdagens beslut rörande antalet vargar i Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-08
Besvaras senast
2020-06-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


